
Veckans regelnöt v. 16 2023  

Ja eller Nej-frågan 
Får du göra en ny droppning utan plikt, om du har droppat på fel plats och inte har 
spelat bollen?  
 
 
 

Boll slås out of bounds från gult pliktområde  
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

Bengt spelar sin boll från ett gult pliktområde och bollen går out of bounds.  
Vilket alternativ är korrekt?  

A Han måste droppa en boll i pliktområdet med ett slags plikt. 
B Han får med ett slags plikt droppa en boll inom två klubblängder från den punkt 

där bollen skar out-gränsen, men inte närmare hål.  
C Han får med ett slags plikt droppa en boll enligt flagglinje-alternativet och som 

referenspunkt för flagglinjen då använda den punkt där bollen skar pliktområdets 
gräns när den hamnade i detta.  

D Han får med två slags plikt droppa en boll enligt flagglinje-alternativet och som 
referenspunkt för flagglinjen då använda den punkt där bollen skar pliktområdets 
gräns när den hamnade i detta.  

OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).  

 



Veckans regelnöt v. 16 2023 – Facit 

Ja eller Nej-frågan 
Får du göra en ny droppning utan plikt, om du har droppat på fel plats och inte har 
spelat bollen?  
Ja. R 14.5 
Om du inte rättar till felet och bollen ligger inne i rätt lättnadsområde får du ett 
slags plikt, annars två slags plikt. R 14.3 respektive R 14.7  

Boll slås out of bounds från gult pliktområde  
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

Bengt spelar sin boll från ett gult pliktområde och bollen går out of bounds.  
Vilket alternativ är korrekt?  

A Han måste droppa en boll i pliktområdet med ett slags plikt. 
B Han får med ett slags plikt droppa en boll inom två klubblängder från den punkt 

där bollen skar out-gränsen, men inte närmare hål.  
C Han får med ett slags plikt droppa en boll enligt flagglinje-alternativet och som 

referenspunkt för flagglinjen då använda den punkt där bollen skar pliktområdets 
gräns när den hamnade i detta.  

D Han får med två slags plikt droppa en boll enligt flagglinje-alternativet och som 
referenspunkt för flagglinjen då använda den punkt där bollen skar pliktområdets 
gräns när den hamnade i detta.  

OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande). 

I och med att bollen slogs out of bounds ska Bengt slå en ny boll från föregående 
plats, dvs. från pliktområdet, med ett slags plikt. R 18.2 och R 14.6  
Om han så önskar kan han sedan ta lättnad från det gula pliktområdet med 
ytterligare ett slags plikt. R 17.2  
Men om Bengt från början bestämt sig för alternativet med två lättnader måste han 
inte först droppa i pliktområdet, utan kan med totalt två slags plikt direkt ta lättnad 
från detta.  
Om Bengt tar lättnad från det gula pliktområdet enligt flagglinje-alternativet ska han 
droppa på flagglinjen och då använda den punkt där bollen skar pliktområdets gräns 
när den hamnade i detta, innan han slog out of bounds.  

Svarsalternativ D  

 
 


